
From: Alvis Birkovs [mailto:albiart@inbox.lv]  

Sent: Thursday, March 19, 2015 12:13 PM 
To: Normunds Riekstiņš 

Cc: Ilze Trušinska; emerka@inbox.lv 
Subject: Par ZM Padomes sēdē izskatāmajiem MK noteikumu projektiem 

 

Labdien, Riekstiņa kungs! 

Latvijas Makšķernieku asociācija (LMA) pēc iepazīšanās ar Zemkopības ministrijas 

interneta vietnē pieejamo „Makšķerēšanas, vēžošanas un zemūdens medību 

noteikumu” un „Licencētās makšķerēšanas, vēžošanas un zemūdens medību kārtība” 

projektu uzskatīja par nepieciešamu vērst “Latvijas iekšējo un jūras piekrastes ūdeņu 

resursu ilgtspējīgas izmantošanas un pārvaldības konsultatīvās padomes” (Padome) 

uzmanību uz to, ka projektu saturā ir ne tikai daudzas jēdzieniskas aplamības, 

sadrumstalota struktūra, nesaprotami punktu formulējumi, nepamatoti jauni 

makšķerēšanas tiesību izmantošanas ierobežojumi, teikumu uzbūves un citas 

gramatiskas kļūdas u.tml., bet arī juridiskas pretrunas un neatbilstības Zvejniecības 

likumam. 

LMA uzskata, ka tās ir loģiskas sekas tam, ka spēkā esošo normatīvo aktu satura 

īsināšanu Padomes atsevišķas personas uzskatīja par pašmērķi un šo „procesu” 

pieskaņoja savai izpratnei par normatīvā akta būtību, mērķi, uzdevumiem un 

funkcionālo nozīmi, acīmredzami pirms tam neiepazīstoties arī ar Ministru kabineta 

noteikumiem Nr.108 “Normatīvo aktu projektu sagatavošanas noteikumi”, tai pašā 

laikā ignorējot citu nevalstisko organizāciju priekšlikumus, kuri bija vērsti uz spēkā 

esošo normatīvo aktu satura strukturēšanu, būtisku precizēšanu un papildināšanu, 

ņemot vērā arī pēdējos grozījumus Zvejniecības likumā. 

Atkārtoti vēršam uzmanību uz LMA Zivsaimniecības departamentam 10.03.2015. e-

pastā minēto, ka nedz departaments, nedz Padome, nedz Padomes interešu grupas nav 

sniegušas pamatojumus vai argumentus, kas dotu kaut vai aptuvenu priekšstatu par to, 

kāpēc LMA vai citu nevalstisko organizāciju konkrētie priekšlikumi nav iekļauti 

noteikumu projekta saturā, kā arī minēto, ka LMA šāda noteikumu projekta izstrādes 

prakse nav pieņemama, tāpēc sava sagatavotā darba materiāla nosūtīšanu 

departamentam tā uzskatīja par nelietderīgu. 

Lūdzu rast iespēju ar šā e-pasta saturu iepazīstināt Padomes 20.03.2015. sēdes 

dalībniekus, kā arī iekļaut to sēdes protokolā. 

Alvis Birkovs, LMA Valdes priekšsēdētājs 
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